
Zápisnica z mimoriadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Pavčina Lehota, ktoré sa 
konalo 07.03.2016 o 15.00 hod 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 

1. Zahájenie 

2. Dokladovanie /doklady/k projektom, ktoré boli pripravované a neboli podané. Dokladovanie 
pripravovaných žiadostí. 

3. Schválenie nájomnej zmluvy k pozemkom pod materskou školou 

4. Rôzne 

5. Uznesenie 

6. Záver 

 

Rokovanie: 

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Pavčina Lehota Miroslav Ščasný. 

Privítal prítomných a skonštatoval, že zasadnutie je uznášania schopné. Oznámil, že toto zasadnutie zvolal 
na podnet písomnej žiadosti od všetkých poslancov, ktorá mu bola doručená dňa 26.02.2016. nikto 
z prítomných poslancov nemal k programu pripomienky a ten sa aj schválil. 

V úvode predstavil prítomným hosťa – pána Mojžíša, ktorý sa stal spracovateľom pripravovaných 
projektov k PRV. 

K bodu 2/ 

Starosta prečítal prítomným v jednotlivých bodoch prípravu na projektoch tak , ako boli prednesené už na 
jednotlivých predchádzajúcich zasadnutiach zastupiteľstva./ uvedené v zápisniciach/ 

- Ďalej uviedol, že sa dohodol s P. Kupčom, že on nebude vypracovávať projekt k PZ, aby stihol 
dokončiť projekt k MŠ 

- Prerušil projekt PZ na odporučenie p. Mojžíša/nie je bezbariérový prístup/ 

- P. Mojžíš odporučil vypracovať projekt na rekonštrukciu osvetovej besedy 

- Projekt rekonš.chodníkov bol rozdelený na 3 časti – 1. časť sa nestihla kvôli dodávateľovi 

- Projekt Úpravy verejných priestranstiev sa nestihne  

- Projekt Cyklochodníkov sa bude vypracovávať v lokalite od cintorína po družstvo/ v ďalšom kole/ 

- Osvetová beseda – poverená architektka p.Holéciová – veľmi nezodpovedne sa postavila 
k zadanej práci – projekt nevypracovala/dopredu oznámila, že prácu stihne odovzdať/ 



- Projekt MŠ – do 20.03.2016 musí byť projekt kompletne pripravený, 22.03.2016 sa otvárajú 
obálky na zhotoviteľa , 23.03.2016 sa projekt odovzdáva vyhlasovateľovi PRV 

Starosta odovzdal slovo p.Mojžíšovi. 

- V úvode sa predstavil – spracovateľ projektov z výziev na EF 

- Bol oslovený p. starostom so žiadosťou o pomoc pri podaní žiadostí projektov z EF 

- Na začiatku nebol veľmi ochotný spolupracovať/vzdialenosť od miesta bydliska – Košice/, ale po 
dohode so starostami okolitých obcí súhlasil/bude pracovať ako spracovateľ žiadostí aj pre 
okolité dediny/ 

- Tieto výzvy sú zrejme posledné so 100% dotáciou 

-  Pevne verí, že sa podarí včas ukončiť verejné obstarávanie na zhotoviteľa pre MŠ, aby sa všetko 
stihlo v termíne 

- Upozornil na špecifikácie projektov – musia byť vždy zrealizované presne podľa predkladanej 
dokumentácie 

- Nie je celkom spokojný s prácou architektov – nemajú skúsenosti s prácou na euro projektoch 

- Prácu P. Kupča ocenil 

- V podávaných projektoch vždy musia byť vysporiadané pozemky/zmluva o nájme alebo 
vlastníctvo/ 

- Momentálne zverejnené projekty sú iba 1.kolom a zrejme sa budú vyhlasovať podobné témy aj 
v ďalších kolách 

- Nutné podklady – žiadosť o predĺženie lehoty výstavby – rekonštrukcia miestnych komunikácií 

- Žiadosť o stavebné povolenie – zníženie energetickej náročnosti objektu MŠ 

- Projekt MŠ – vypracovaný projekt, podané verejné obstarávanie na zhotoviteľa, dnes sa schváli 
zmluva o nájme pozemku s cirkevným zborom 

Mgr. Kureková – vysvetlila, prečo poslanci požadovali zvolanie mimoriadneho zastupiteľstva  

- Prečítala z každej zápisnice starostove slová o stave pripravenosti projektov, z ktorých podľa 
poslancov vyplývalo, že všetko je v najlepšom poriadku a obec nie je v časovej tiesni – poslanci 
zostali zaskočení poznámkou starostu, že projekt chodníkov sa časovo nestihne. Preto požadovali 
dokumentáciu k nahliadnutiu. Starosta ale iba prečítal ručne vypracovanú postupnosť, ktorá 
prítomným bola známa už zo zasadnutí. Mgr. Kureková vyslovila nespokojnosť s dokumentáciou. 
Boli predložené iba 3 prefotené dokumenty. 

Ing. Hajkovský – zaujímal sa momentálny stav dokumentácie na chodníky. 

Starosta – Ing. Straka stále dokresľoval a prekresľoval podľa potreby, ale bez toho, že by si overil 
majiteľov pozemkov pod chodníkmi,/musí zadefinovať pozemky, na ktorých sa bude pracovať/ má 
dokončené práce v úseku A /od Líškovcov po cintorín/ 

- Je vo verejnom záujme, aby sa táto záležitosť vysporiadala 

- Geodézia musí prísť na to, kde sa stala chyba pri zakresľovaní do mapy/ možno sa iba posunuli 
mapy/  



p.Mojžíš – tieto nedostatky sa zistili asi pred 3 týždňami na stavebnom úrade a katastri 

- projekt sa môže urobiť iba na vysporiadaných pozemkoch 

- projekt Rekonštrukcie verejných priestranstiev – nutnosť obnoviť stavebné povolenie, ak bude, 
podá sa projekt 

- Ekologizácia MŠ – dúfa, že sa podarí všetko stihnúť v termíne 

- ostanú miestne komunikácie, cyklochodník, osvetová beseda 

- na projekty existujú 2 možnosti financovania  

1. refundácia – on sám odporúča / vystavuje sa FA za vykonané práce a keď je dielo zhotovené do 7 
dní sa FA uhrádza – v banke sa žiada o úver a ministerstvo o úhradu. 

2. zálohová platba – EF nie je takýto typ platby prípustný 

- z OÚ odišli 3 ponuky na tri firmy o zhotovenie aj do Obchodného vestníka 

Mgr. Kureková – opätovne ponúkla pomoc pri akejkoľvek činnosti s projektami 

Pridali sa aj ostatní poslanci – pomoc s administratívou 

Starosta – najväčší problém bude asi s architektami a projektantami – tam bude nutné hľadať 
kontakty 

Ing. Hajkovský – navrhol prehodnotiť zmluvu s Ing. Strakom, žiadať nejaký postih, ukončiť spoluprácu 

K bodu 3/ 

Starosta prečítal zmluvu o nájme s Cirkevným zborom evanjelickej cirkvi a požiadal poslancov 
o pripomienky. Zmluva sa bez pripomienok schválila. 

K bodu 4/ 

Ing. Hajkovský – doteraz sa nečerpali financie z OCR – bežecké preteky sa neuskutočnili 

- Požiadal Mgr. Kurekovú, aby zatelefonovala do firmy Najkrajšie ihriská, dohodla podmienky 
inštalácie a obhliadky terénu 

Starosta – do Hlásnika pôjde výzva – na úpravu cintorína za finančnú odmenu  

K bodu 5/ 

Mgr. Kureková prečítala uznesenie a to sa bez pripomienok jednomyseľne schválilo. 

K bodu 6/ 

Starosta poďakoval prítomným za aktívnu účasť a ochotu pomáhať pri vypracovaní projektov 
a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

V Pavčinej Lehote 07.03.2016 



Zapísala:  Mgr. Radka Kureková      ................................................ 

 

         ............................................... 

                Miroslav Ščasný – starosta obce Pavčina Lehota   

 

 

 

 

  

 

 

 


